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Czesław Sulima o planach
inwestycyjnych KM

Przetarg związany z zakupem 71 elektrycznych zespołów trakcyjnych
będzie największym przetargiem w naszej historii. Zgodnie z przyjętą
strategią rozwoju odchodzimy od modernizacji taboru na rzecz zakupu
nowych pojazdów. Nie zapominamy także o rozbudowie naszego zaplecza
technicznego, co w perspektywie coraz bardziej nowoczesnego i licznego
parku taborowego jest absolutnie niezbędne - mówi o planach Kolei
Mazowieckich Czesław Sulima, członek zarządu KM.
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